

Amazing CHINA 中国

8D6N

经典江南之旅

上海 / 苏州 / 杭州 / 乌镇

SHANGHAI / SUZHOU / HANGZHOU / WUZHEN

Tour Code: CIF-3 (EX-BKI)



China
中国

 **全程无购物站**
NO SHOPPING STOP



Beijing Hangzhou Grand Canal Cultural Scenic
京杭大运河风光带



Guangfulin Heritage Park +
Water Pyramid Museum
广富林遗址公园 +
水上金字塔型博物馆



West Lake Scenic Area
西湖风景区



Wuzhen West Gate
乌镇西栅

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Jinji Lake Scenic Area
金鸡湖风景区



Liulang Wenying
柳浪闻莺



Nanjing Road Pedestrian Street
南京路步行街



精简行程

第一天 亚庇 ✈️ 杭州 (机上用餐)

- ☑ 入住酒店

第二天 杭州 🚗 (155KM) 苏州 (早/午/晚)

- ☑ 唐伯虎园林 (苏州园林)
- ☑ 平江路历史街+仁恒仓街
- ☑ 金鸡湖风景区 (外观鸟巢、远观东方之门)

第三天 苏州 🚗 (90KM) 上海 (早/晚)

- ☑ 佛罗伦萨小镇 (outlets购物村)
- ☑ 南京路步行街
- ☑ 新天地石库门张园
- ☑ 豫园城隍庙商圈 (九曲桥、湖心亭)

第四天 上海 (早)

全天自由活动或参加以下自费项目
(限定至少8人出发)

A 迪士尼乐园含接送 (非周末600元/人/周末720元/人)

*法定节假日价格另议

B 上海City tour (300元/人)

七浦路购物市场+徐汇区商业圈+武康路网红街+小笼包风味餐+星巴克烘焙工坊

第五天 上海 🚗 (130KM) 乌镇 (早/午/晚)

- ☑ 广富林遗址公园「松江小故宫」
- ☑ 水上金字塔博物馆 (外观)
- ☑ 打卡网红书店 朵云书院
- ☑ 乌镇西栅风景区
- ☑ 西栅大街

第六天 乌镇 🚗 (90KM) 杭州 (早/午/晚)

- ☑ 西湖风景名胜 (金牛出水、西湖天地)
- ☑ 帝王御花园 (柳浪闻莺)
- ☑ 南宋御街逛街购物

第七天 杭州 (早/午)

- ☑ 大兜路商业街
- ☑ 京杭大运河风光带
- ☑ 拱宸桥, 小河直街
- ☑ 送机

第八天 杭州 ✈️ 抵达 (机上用餐)

观光景点:

上海

- ◆ **城隍庙商圈** - 走进上海老街, 您仿佛回到了100年前上海的繁华集市。这条豫园商业旅游区内风格独具的, 集旅游观光、购物消费、休闲娱乐、文化展示于一体的多功能特色街, 历史上曾以庙前大街为名, 汇集了一批上海最早的钱庄、金店、银楼、酒肆、茶馆、戏楼、商行, 一直是连接十六铺(小东门)和城隍庙、豫园地区的人流走廊。
- ◆ **水上金字塔型博物馆** - 上海最奇特的建筑, 漂浮在水上的博物馆, 耗资200亿历经10年建成, 不得不说的是最具特色的“漂浮”湖中, 现代中式建筑样式的“金字塔”型博物馆。从远处看, 湖面上只有一户人家的屋顶, 好像被水淹没了一样。

苏州

- ◆ **唐伯虎园林** - 到了清代初年, 桃花庵尚存部分建筑。顺治间, 名医沈明生徙苏得此宅, 构亭台, 植竹木, 池沼叫长宁池, 内植荷花, 岸夹芙蓉, 并跨塘建一亭, 取名“蓉镜亭”。当时莫厘高曾写有《送明生先生迁六如别业》一诗: “六如泼墨狂歌处, 桃树无多潭水秋; 之子移家当胜地, 一楼八咏继风流。”到了乾隆年间, 有僧禅林、道心, 又就其地改建为宝华庵, 古庵犹存。
- ◆ **金鸡湖风景区** - 是开放式国家5A级旅游景区, 位于苏州工业园区金鸡湖商务区, 景区总面积11.5平方公里, 其中水域面积7.4平方公里。作为全国唯一“国家商务旅游示范区”的集中展示和核心区, 金鸡湖商务旅游与园林古城交相辉映, 共同构成苏州旅游“古韵今风”的双面绣。

杭州

- ◆ **西湖风景区** - 秀丽的湖光山色和众多的名胜古迹闻名中外, 是中国著名的旅游胜地, 也被誉为人间天堂。2011年6月24日“中国杭州西湖文化景观”正式被列入《世界遗产名录》。
- ◆ **柳浪闻莺** - 南宋时为帝王御花园, 称聚景园, 清代恢复柳浪闻莺旧景。现为柳浪闻莺公园, 地处西湖东南隅湖岸, 占地约二十一公顷。园林布局开朗、清新、雅丽、朴实。柳丛衬托着紫楠、雪松、广玉兰及碧桃、海棠、月季等异木名花。是欣赏西子浓妆淡抹的观景佳地, 临水眺望, 视野开阔, 空气清新, 令人心旷神怡。

乌镇西栅

- ◆ **乌镇西栅** - 位于浙江省嘉兴桐乡市乌镇西大街, 毗邻京杭大运河, 并有公路直通江苏、苏州和桐乡市区, 亚热带季风气候, 4.92平方公里, 以商务旅游、休闲度假为主, 是AAAAA景区, 著名景点有茅盾纪念馆、懿庆堂、草木本色染坊等。街区内的名胜古迹、手工作坊、经典展馆、民俗风情、休闲场所让人流连忘返, 自然风光美不胜收, 泛光夜景气势磅礴。



6早餐/4午餐/4晚餐

风味餐:

★ 苏州姑苏风味、水乡风味

★ 杭州杭帮风味、古镇风味

★ 上海本帮风味、松江风味、沪上风味



酒店住宿 (6晚)

✓ 杭州空港假日酒店 或同级 x2晚

✓ 苏州春申湖度假酒店 或同级 x1晚

✓ 上海多乐假日酒店 或同级 x2晚

✓ 乌镇伊甸园铂金酒店 或同级 x1晚

自费项目: 姑苏七里山塘夜游+杭州城市阳台+亚运大莲花地标+上海黄浦江游船+外滩最美夜景+绍兴柯桥古镇【RMB 400/人】

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Florence Town
佛罗伦萨小镇



West Lake Scenic Area
西湖天地



Yuyuan City God's Cheng Huang Temple
豫园城隍庙商圈

SCHEDULE

D1 DEPARTURE HANGZHOU (MOB)

- ☑ Check in hotel

D2 HANGZHOU SUZHOU (155KM) (B/L/D)

- ☑ Tang Bohu Cultural Garden (Suzhou gardens)
- ☑ Pingjiang History Culture Street & Yanhengcang Street
- ☑ Jinji Lake Scenic Area

D3 SUZHOU SHANGHAI (90KM) (B/D)

- ☑ Florence town (Outlets)
- ☑ Nanjing Road Pedestrian Street
- ☑ Xintiandi Shikumen Zhangyuan
- ☑ Yuyuan City God Cheng Huang Temple

D4 SHANGHAI (B)

- ☑ Full day free at own leisure OR join optional tour by own expense
(Minimum of 8 people per option)
A Disneyland ticket & transfers included
(RMB600/person on non-weekends/
RMB720/person on weekends)
Statutory Holiday price are subject to change
B Shanghai City Walk
(RMB300/person)
Qipu Road Shopping Market + Xuhui Business District + Wukang Road Street + Xiao Long Bao Cuisine Meal + Starbucks Reserve Roastery

D5 SHANGHAI WUZHEN (130KM) (B/L/D)

- ☑ Guangfulin Heritage Park
- ☑ Water Pyramid Museum (Outlook)
- ☑ Duoyun Library
- ☑ Wuzhen West Gate Scenic Area
- ☑ West Gate Street

D6 WUZHEN HANGZHOU (90KM) (B/L/D)

- ☑ West Lake Scenic Area
- ☑ Royal Garden of The Emperor's Family (Orioles Singing in the park)
- ☑ Nansongyu Street

D7 HANGZHOU (B/L)

- ☑ Dadou Road Historical and Cultural Distric
- ☑ Beijing Hangzhou Grand Canal Cultural Scenic
- ☑ Gongchen bridge, Xiaohe Street
- ☑ Send to airport

D8 HANGZHOU ARRIVAL (MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

SHANGHAI

- ◆ **Yuyuan City God's Temple** - Walking into the old streets of Shanghai, you feel like you have returned to the bustling markets of Shanghai 100 years ago. This unique multi-functional street in the Yuyuan commercial tourist area integrates tourism, shopping, leisure and entertainment, and cultural exhibitions.
- ◆ **Water Pyramid Museum** - The most peculiar building in Shanghai, the museum floating on the water, costing 20 billion RMB and completed after 10 years, is also a modern Chinese architectural style "pyramid" type museum.

SUZHOU

- ◆ **Tang Bohu Cultural Garden** - In the early Qing Dynasty, some buildings of Taohua Temple still existed. During the Shunzhi period, the famous doctor Shen Mingsheng moved to Su De's house, built a pavilion, planted bamboos and trees, called the pond Changning Pond, planted lotus flowers inside, and built a pavilion across the pond, named "Rongjing Pavilion".
- ◆ **Jinji Lake Scenic Area** - It is an open national 5A-level tourist attraction located in the Jinji Lake Business District of Suzhou Industrial Park. The total area of the scenic area is 11.5 square kilometers, of which the water area is 7.4 square kilometers.

HANGZHOU

- ◆ **West Lake Scenic Area** - The beautiful lakes and mountains and numerous historical sites are famous both at home and abroad. It is a famous tourist destination in China and is also known as a paradise on earth. On June 24, 2011, the "West Lake Cultural Landscape in Hangzhou, China" was officially included in the World Heritage List.
- ◆ **Orioles Singing in the Willows** - In history, it was the imperial garden of the emperor, and was known as the JingYuan. Orioles Singing in the Willows is one of the ten scenic spots of West Lake. It is located on the side of Nanshan Road on the southeast bank of West Lake. Extending from Yongjin Gate to Qingbo Gate, it is divided into four scenic areas. It is a large garden with a main view of spring flowers.

WUZHEN

- ◆ **Wuzhen** - Located on Wuzhen West Street, Tongxiang City, Jiaxing City, Zhejiang Province, it is adjacent to the Beijing-Hangzhou Grand Canal and has direct highways to Jiangsu, Suzhou and Tongxiang urban areas. It has a subtropical monsoon climate, 4.92 square kilometers, and is mainly used for business tourism and leisure vacations. The natural scenery is beautiful.



✓ 6 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ SUZHOU Gushu Flavor, Water town Flavor
- ★ HANGZHOU Ancient Town Flavor, Hangzhou Flavor
- ★ SHANGHAI Shanghai Local Flavor, Songjiang Flavor, Lushang Flavor



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Hangzhou Holiday Inn Hotel or similar x2 Nights
- ✓ Suzhou Chunshenhu Hotel or similar x1 Night
- ✓ Duole Holiday Hotel or similar x2 Nights
- ✓ Eden Platinum Hotel or similar x1 Night

Optional Tour: Suzhou Qilishan Pond Night Tour + Hangzhou City Balcony view + Asian Games Big Lotus Landmark + Shanghai Huangpu River Cruise + The Bund Night View + Shaoxing Keqiao Ancient Town [RMB 400/pax]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 上海 SHANGHAI ·



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used	
货币兑换率 Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86	
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"	
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。	
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 10°C ~ 25°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 33°C ~ 22°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 24°C ~ 9°C	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 10°C ~ -3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>
飞机型号 Aircraft Type 	<div style="display: flex; justify-content: space-around; margin-top: 10px;"> A330 B737 B787 </div>			

Departure Date: 出发日期: <input type="text"/> Tour Fare: 团费: <input type="text"/> Tipping: 小费: <input type="text"/> Visa: 签证: <input type="text"/>	Flight: 航班行程: <input type="text"/> Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费: <input type="text"/> Agent Collection Fee: 旅行社代收费: <input type="text"/> Travel Insurance: 旅行保险: <input type="text"/> TOTAL: 总数: <input type="text"/>
--	--



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
 (230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: